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Frida Mattsson

Från: Insyn Sverige - Stockholms stad - Kungsholmens stadsdelsnämnd 
<no_reply@insynsverige.se>

Skickat: den 3 maj 2022 19:21
Till: Administration SD08 INFO
Ämne: Inkommet medborgarförslag från insynsverige.se

Uppföljningsflagga: Följ upp
Flagga: Har meddelandeflagga

Rubrik: Basketplaner Sthlm innerstad 
Förslag: 
Hej 

Basket har blivit en mycket populär sport för barnen men planerna har inte hängt med antalet utövare. Jag 
föreslår ni ser över om det går att skapa fler planer till exempel vid renoveringsprojekt av fotbollsplaner 
utomhus och nybyggnation av idrottshallar. Se gärna över befintliga planer som idag är slitna med asfalt. T 
ex i Kronobergsparken och Bakom Kungsholmens gymnasium. Gummimatt och schyssta korgar behöver 
inte kosta skjortan. 
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